

الشروط والأحكام – تثمير

مرحباً بكم في الموقع الإلكتروني تثمير (tathmeer.om)

يرجى قراءة هذه الشروط والأحكام بعناية قبل استخدام هذا الموقع أو تعبئة أي من النماذج الواردة فيه. إن دخولكم إلى الموقع أو استخدامكم لأي من خدماته يُعد موافقة صريحة على الالتزام بهذه الشروط والأحكام:

أولاً: القبول بالشروط

باستخدامكم لهذا الموقع فإنكم تقررون وتوافقون على الالتزام بجميع الشروط والأحكام المنصوص عليها أدناه، والتي قد يتم تعديلها أو تحديثها من وقت لآخر.

ثانياً: استخدام الموقع

يلتزم المستخدم بعدم إساءة استخدام الموقع أو استخدامه لأي أغراض غير قانونية أو تتعارض مع النظام العام والآداب.

يجب على المستخدم تقديم بيانات صحيحة وكاملة عند تعبئة النماذج، وتحملون كامل المسؤولية عن صحة المعلومات المدخلة.

تحتفظ الشركة بحقها في رفض أو إلغاء أي طلب في حال تبين وجود بيانات غير صحيحة أو غير دقيقة.

ثالثاً: حقوق الملكية الفكرية

تعود ملكية جميع الحقوق المتعلقة بالمحتوى والتصاميم والمواد والبيانات الواردة في الموقع لشركة تثمير، ويحظر نسخها أو إعادة نشرها أو استخدامها بأي وسيلة دون إذن خطي مسبق من الشركة.

رابعاً: الروابط الخارجية

قد يحتوي الموقع على روابط لمواقع أخرى، ولا تتحمل شركة تثمير أي مسؤولية عن محتوى أو سياسات تلك المواقع.

خامساً: التعديلات

تحتفظ الشركة بحقها في تعديل أو تحديث هذه الشروط والأحكام في أي وقت، وتُعتبر نافذة من تاريخ نشرها على الموقع.

سادساً: القانون والاختصاص القضائي

تخضع هذه الشروط والأحكام وتُفسر وفقاً للقوانين المعمول بها في سلطنة عمان، وتختص المحاكم العمانية وحدها بالنظر في أي نزاع ينشأ عنها.

سياسة الخصوصية - تثير

تحرص شركة تثير على حماية خصوصية زوار موقعها الإلكتروني ومستخدمي خدماتها، وتلتزم بالحفاظ على سرية وأمان المعلومات المقدمة من قبلكم.

أولاً: المعلومات التي يتم جمعها

الاسم الكامل وبيانات الاتصال مثل البريد الإلكتروني ورقم الهاتف عند تعبئة النماذج أية معلومات أخرى يتم تزويدنا بها بشكل طوعي من قبلكم.

ثانياً: استخدام المعلومات

تستخدم البيانات التي يتم جمعها للأغراض التالية:

- التواصل معكم بشأن استفساراتكم أو طلباتكم
- تزويدكم بالمعلومات والتحديثات المتعلقة بمشاريعنا وخدماتنا.
- تحسين جودة خدماتنا وتجربة المستخدم على الموقع.

ثالثاً: حماية البيانات

تلتزم شركة تثير باتخاذ جميع الإجراءات والتدابير الأمنية اللازمة لحماية بياناتكم الشخصية من الوصول أو الاستخدام غير المصرح به.

رابعاً: مشاركة المعلومات

لا تتم مشاركة بياناتكم الشخصية مع أي طرف ثالث إلا في الحالات التي يقتضيها القانون أو لغرض تقديم الخدمة من خلال شركائنا المعتمدين.

خامساً: ملفات تعريف الارتباط (Cookies)

قد يستخدم الموقع ملفات تعريف الارتباط لتحسين الأداء وتجربة التصفح، ويمكنكم التحكم في إعداداتها من خلال متصفحكم.

سادساً: حقوقكم

يحق لكم طلب الاطلاع على بياناتكم الشخصية أو تعديلها أو حذفها من خلال التواصل المباشر معنا.

سابعاً: التعديلات على السياسة

تحتفظ شركة تثير بحقها في تعديل سياسة الخصوصية هذه في أي وقت، وتصبح التعديلات نافذة من تاريخ نشرها على الموقع.

ثامناً: بيانات التواصل

للاستفسارات أو الملاحظات المتعلقة بسياسة الخصوصية، يرجى التواصل معنا عبر:

info@tathmeer.om

+968 9333 2224

Terms & Conditions – Tathmeer

Welcome to the official website of Tathmeer (tathmeer.om).

Please read these Terms and Conditions carefully before using this website or filling in any forms. By accessing or using the website, you expressly agree to comply with the following terms and conditions:

1. Acceptance of Terms

By using this website, you acknowledge and agree to be bound by all the terms and conditions stated herein, which may be amended or updated from time to time.

2. Use of the Website

The user shall not misuse the website or use it for any illegal purposes or in a manner that contravenes public order or morality.

The user must provide accurate and complete information when submitting forms, and shall bear full responsibility for the accuracy of the information provided.

Tathmeer reserves the right to reject or cancel any request if inaccurate or false information is provided.

3. Intellectual Property Rights

All intellectual property rights related to the content, designs, materials, and data available on this website are the property of Tathmeer. They may not be copied, reproduced, or used in any way without prior written consent from the company.

4. External Links

This website may contain links to external websites. Tathmeer bears no responsibility for the content or policies of such external websites.

5. Amendments

Tathmeer reserves the right to amend or update these Terms and Conditions at any time. Amendments shall take effect from the date they are published on the website.

6. Governing Law and Jurisdiction

These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of the Sultanate of Oman. The Omani courts shall have exclusive jurisdiction over any disputes arising herefrom.

Privacy Policy – Tathmeer

At Tathmeer, we are committed to protecting the privacy of visitors to our website and users of our services. We are dedicated to safeguarding the confidentiality and security of the information you provide to us.

1. Information We Collect

Full name and contact details such as email address and phone number when submitting forms.

Any additional information voluntarily provided by you.

2. How We Use Your Information

The data we collect may be used for the following purposes:

- To communicate with you regarding your inquiries or requests.
- To provide you with information and updates about our projects and services.
- To enhance the quality of our services and improve your user experience on our website.

3. Data Protection

Tathmeer is committed to implementing all necessary security measures to protect your personal information from unauthorized access or misuse.

4. Sharing of Information

We do not sell or share your personal data with third parties, except as required by law or when necessary to provide services through our trusted partners.

5. Cookies

Our website may use cookies to improve performance and user experience. You may control cookie settings through your browser preferences.

6. Your Rights

You have the right to request access to, correction of, or deletion of your personal information by contacting us directly.

7. Policy Updates

Tathmeer reserves the right to update this Privacy Policy at any time, and such updates shall take effect once published on this page.

8. Contact Information

For inquiries or comments regarding this Privacy Policy, please contact us at:

info@tathmeer.om

+968 9333 2224